

領取補貼途徑

Subsidy Collection Channels

補貼領取站

Subsidy Collection Points

任何一間 7-Eleven 便利店、OK 便利店、惠康超級市場

Any outlet of 7-Eleven, Circle-K and Wellcome supermarket.



八達通手機應用程式 Octopus App

<h3>公共交通費用補貼計劃</h3> <p>註冊帳戶以查閱公共交通開支詳情</p>	<h3>Public Transport Fare Subsidy Scheme</h3> <p>Create an account to view the detailed record of public transport expenses</p>
<p>查詢公共交通開支/補貼及車船票登記狀況 拍八達通或輸入八達通號碼以查閱公共交通開支摘要、補貼金額及指定車船票的登記狀況</p>	<p>Enquiry on Public Transport Expenses/Subsidy and Transport Ticket Registration Tap Octopus or enter Octopus number to view the summary of public transport expenses, subsidy and registration result of designated transport tickets</p>
<p>領取補貼 輸入八達通號碼及拍卡領取補貼</p>	<p>Subsidy Collection Enter Octopus number and tap card to collect the subsidy</p>
<p>登入/註冊帳戶 登入/註冊帳戶以查閱公共交通開支詳情、補貼金額、指定車船票的登記狀況及領取補貼</p>	<p>Login/Create Account Login/Create account for viewing the detailed record of public transport expenses, subsidy, registration result of designated transport tickets and collect the subsidy</p>
<p>遺失/失效/續期八達通 轉移公共交通開支記錄及未領取的補貼金額至其他八達通</p>	<p>Lost/Malfunctioned/Renewal Octopus Transfer the record of public transport expenses and uncollected subsidy amount to another Octopus</p>

八達通服務站 Octopus Service Points

